
KROENGEN. 

Indkaldelse til  

Bestyrelsesmøde 

 Torsdag den 22. januar kl. 18.00 hos Bo 

 

1. Decherie ønsker at fortælle om foreløbig status for ’grænselandet’. (18.00 – 18.30). 

Punktet udsat til næste møde, 3/3, pga. tidspres. Bo indkalder Decherie.  

2. Forberedelse af generalforsamlingen. Forslag til indkaldelse vedlagt. 

a. Dirigent. Vi, Bo, opfordrer Susanne/Verner (8); Har sagt ja. 

b. Referent Vi, Bo, opfordrer Birte (29) 

c. Ideer (stikord) til beretningen. 

Velkommen til nye i nr. 6. Asfalt afsluttet, vi betaler sidste rate, 47.000kr 

februar. Alle kontingenter er betalt. Gode arbejdsdage med stort fremmøde, 

stor entusiasme. Det er bestyrelsens klare holdning, at vi ser det som vores, 

bestyrelsens, opgave, at arbejdsdagene bliver attraktive; hyggelige, klart 

definerede og overkommelige opgaver og god forplejning. Dræn renses op, 

Thomas følger op i samarbejde med kommunen.   

d. Regnskab 2019. Vi skriver alle under på Jans flotte og reviderede regnskab. 

e. Bestyrelsens forslag.  

1) Bestyrelsen foreslår, at der nedsættes et ’drænudvalg’. Thomas vil gerne 

fortsætte sit allerede påbegyndte arbejde. Udvalget skal udelukkende 

arbejde med problematikken med dræning af Kroengen, eventuelt 

udarbejde en langtidsholdbar løsning samt være udfarende i forhold til 

rensning af både dræn- såvel som kloakrør.  

2) Bestyrelsen foreslår at der afsættes 1.500kr til julebelysning. 2 lyskæder 

ved indkørslen (kastanjetræerne) og 2 lyskæder ved flagstængerne på 

Nordre og Søndre Torv. Julebelysningen tænkes opsat i perioden 1. 

december til 10. januar. 

f. Budget 2020. Bestyrelsen godkender budget 2020, som fremlægges til 

godkendelse på generalforsamlingen. 

g. Valg af 2 nye medlemmer til bestyrelsen. Vi, Lars og Jan, vil opfordre Tina 

(27) og Henrik (2) til at lade sig opstille som kommende 

bestyrelsesmedlemmer. Vi er selvfølgelig åbne overfor medlemmer, der 

melder sig eller opstilles af andre.  

h. Legepladsudvalg, Miljøudvalg og Festudvalg. Udvalgene vil på 

generalforsamlingen blive bedt om ”at give livstegn” fra sig. Det er 

bestyrelsens holdning, at hvis der ikke melder sig nogen medlemmer til disse 

udvalg, tages det som tegn på at der ikke er interesse for sådanne ’sager’. 



i. Under eventuelt vil Lars fortælle om facademalingsmuligheder. Lars har 

kontakt med vores søsterbebyggelse i Ålsgårde (Vingen), hvor man har 

erfaringer med vedligeholdelse af husenes facader.  

j. Helle sørger for forplejning, (i lighed med arbejdsdagene, god forplejning!)  

 

3. Bo skriver endelig indkaldelse som skal være udsendt senest den 11. februar 

sammen med regnskab -19 og budget -20 Jan. For at vi kan imødekomme 

eventuelle forslag fra medlemmerne enedes vi om at holde endnu et 

bestyrelsesmøde tirsdag den 3. marts kl 19.00 hos Helle. På dette møde vil vi 

også ’finpudse’ generalforsamlingen. 

4. Hvor langt er vi med dræn? Thomas har kontakt med kommunen, og har 

foranstaltet at drænet mellem Kroengen og renses op og inspiceres med 

videokamera.  

 

5. kl. 20.00 hyggeligt samvær med ægtefæller/samlevere. Og det gik jo meget 

godt. Hyggeligt og godt. 

 

Ref. Bo  

 


